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 Rapport från styrelsemöte 2023-08-19 

 Under styrelsemötet diskuterades bland annat ekonomi, statistikverktyg, 
 instruktörsseminarium, incidentrapporteringsverktyg och genomförda rekord. 

 Ekonomiskt ligger SSFF inom budget. Något högre kostnader för tävlingar vilket betyder att 
 det är aktivitet inom området. Bra! 

 Ett statistikverktyg håller på att tas fram. Det ska täcka kursutvärderingar och kommer 
 presenteras på instruktörsseminariet 2023-11-25/26. Platsen för seminariet är Goodmorning 
 Hotel+ i Hägersten. Inbjudan har gått ut. 

 Under hösten kommer styrelsen arbeta fram ett verktyg för incidentrapportering. Målet är en 
 enklare process än dagens. 

 Två nya rekord är validerade och klara: 

 - Out and return Patrik N 
 - Hastighetsrekord triangel > 25 km Gillis Bengtsson 

 Styrelsen gratulerar! 

 Närmast i tiden kommer styrelsen genomföra den årliga arbetsveckan. 

 Nästa styrelsemöte är planerat till 2023-10-31 

 Med vänlig hälsning, 
 Håkan Schwartz, Styrelseordförande. 


